

# 捐款表格 Donation Form

跑手可先遞交本賽事報名所需資料(詳見左方報名辦法)及所募集的善款,以保參賽資格;額外所籌集的善款,請於賽事後一個月內交回本會。  
To secure your place, runners are recommended to submit application materials (see Registration Method listed on the left) together with fund that has been raised. We appreciate if you could continue to raise fund after the event and send in your donation to Diabetes Hongkong **within one month from the event date.**

籌款人姓名  
Name of Fundraiser: \_\_\_\_\_

聯絡電話  
Contact Number: \_\_\_\_\_

\*為方便電腦處理,請清楚填寫 Please complete the form clearly.

姓名及地址 Name & Address

大會專用 For Office Use

Bank Ref: \_\_\_\_\_

Cash/Chq:\$ \_\_\_\_\_

## 贊助人名單 LIST OF SPONSORS

贊助人姓名 (正楷填寫) Sponsors Name (in CAPITAL)	贊助金額 (港幣) Amount (HK\$)

Total Amount (HK \$) 總贊助金額 (港幣)

本會定必保密處理所收集的個人資料,除用作開發收據外,有關資料或會用作通訊、募款、意見收集、推廣會務之用,若你不同意此安排,請在方格填上“x”。

Personal data collected will be kept strictly confidential. Apart from issuing receipts, Diabetes Hongkong may use the data for communications, fundraising, research, promotion of activities. If you do not agree with this, please mark an “x” against the box.

香港糖尿聯會成立於一九九六年,是一間香港政府認可的註冊慈善團體,經費來源全賴公眾、團體、商業機構等捐助。我們的宗旨是為糖尿病患者服務,促進各界人士對糖尿病的認識和關注,以期加強糖尿病的預防和治理。您的捐款將有助聯會的穩定及長遠發展。

Diabetes Hongkong (DHK) was founded in 1996 as a registered charitable organization. Our Mission is to serve all people with diabetes and their families, to promote social awareness and concern towards diabetes, and to strive for optimal care and prevention of the disease. Without any government subsidy, the running of our services relies on donations from the public, commercial corporates and other organizations. Your donation will definitely provide a cash inflow for maintaining the daily operation and facilitating further development of DHK.

## 捐款方法 Donation Methods

劃線支票抬頭「香港糖尿聯會」 A crossed cheque payable to “Diabetes Hongkong”  
(郵寄或親臨香港糖尿聯會 send by post or deliver in person to the office of Diabetes Hongkong)

- 捐款港幣\$100或以上者可作扣稅之用 Donation of HK\$100 or above are tax deductible
- 所有收據將於活動後郵寄至籌款人 All receipts will be sent to the fundraiser by post after the event

慈善團體註冊號碼

Charity Reg. No.

91/4983



查詢 Enquiry

香港糖尿聯會 Diabetes Hongkong

地址 Address: 九龍長沙灣道 928-930 號時代中心20樓2001-02 室

Rooms 2001-02, 20/F Times Tower, 928-930 Cheung Sha Wan Road, Kowloon

電話 Tel: 2723 2087 傳真 Fax: 2723 2207 網址 Website: www.diabetes-hk.org 電郵地址 Email: info@diabetes-hk.org